
 

 

Stránka 1 z 10 

 

Zápis č.  07/2015 (07)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 13. dubna 2015 v zasedací místnosti děkanátu FT, 

v budově U1 UTB, nám. TGM 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  
Ing. Bednařík, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Navrátil, N. Horká (11 členů) 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, doc. Humpolíček, Dr. Hauerlandová, 
Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta  

na jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti FT za rok 2014“. (děkan) 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 

kombinovaná“. (prod. Ponížil)  

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a 

Procesní inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 

kombinovaná“. (prod. Buňková)  

8. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Sdělil, že je přítomno 11 členů a senát je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 06/2015 (06). 
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NÁVRH USNESENÍ č. 01/07/2015 

AS FT schválil zápis č. 06/2015 (06) ve znění zveřejněném v informačním systému FT 
UTB. 

HLASOVÁNÍ 

PRO 11  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/07/2015 

AS FT schválil zápis č. 06/2015 (06) ve znění zveřejněném v informačním systému  
FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 06/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k programu řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/07/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta  

na jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti FT za rok 2014“. (děkan) 
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6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 

kombinovaná“. (prod. Ponížil)  

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a 

Procesní inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 

kombinovaná“. (prod. Buňková)  

8. Různé. 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/07/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti FT za rok 2014“. (děkan) 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy Chemie 

a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní inženýrství, 

uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“. (prod. 

Ponížil)  
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7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“. 

(prod. Buňková)  

8. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb 

kandidáta na jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o organizačních pokynech, návrhu na jmenování 

děkanem a volební komisi. Volební komise je téměř ve stejném složení jako v loňském 

roce při volbě členů do AS FT. Předsedkyní je navržena Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o vyjádření  

ze zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o projednání zprávy a o zapracovaných 

připomínkách, závěr zasedání LK AS FT je doporučení materiálu k hlasování na řádném 

zasedání AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal požádal o opravu zkratek ústavů, které jsou vloženy  

za jmény členů volební komise. Jedná se o opravu diakritického znaménka  

nad písmenem „u“.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a přislíbil opravu zkratek. Doplnil, 

že po schválení organizačních pokynů budou vyhlášeny volby pro volbu kandidáta 

na jmenování děkanem FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil volební komisi pro volbu kandidáta na jmenování 

děkanem FT ve složení: 

1. Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně 

2. Ing. Vojtěch Šenkeřík (UVI) – člen 

3. Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen 

4. Ing. Matouš Huťťa (Ph.D. student – UIP) – člen 

5. Ing. Jan Mašlík (Ph.D. student – CPM) - člen 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se musí schválit volební komise z členů senátu  

pro volbu členů volební komise. 
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Navrhl složení komise pro volbu členů volební komise, která zajistí průběh hlasování. 

Složení volební komise: 

 Ing. Pavlína Egner, Ph.D. 

 Ing. Robert Gál, Ph.D. 

 Ing. Michal Rouchal, Ph.D. 

NÁVRH USNESENÍ č. 03/07/2015 

AS FT schválil volební komisi pro průběh voleb členů volební komise ve složení: 

 Ing. Pavlína Egner, Ph.D. 

 Ing. Robert Gál, Ph.D. 

 Ing. Michal Rouchal, Ph.D. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO     8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     3 

USNESENÍ AS FT č. 03/07/2015 

AS FT schválil volební komisi pro průběh voleb členů volební komise ve složení: 

 Ing. Pavlína Egner, Ph.D. 

 Ing. Robert Gál, Ph.D. 

 Ing. Michal Rouchal, Ph.D. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici senátu Ing. Totkovou o rozdání hlasovacích 

návrhů a Dr. Rouchala o kontrolu hlasovací urny. Po rozdání lístků a kontrole hlasovací 

urny jednotlivě členové senátu přistupovali k hlasovací urně a vložili svůj hlas. 

Volební komise sečetla hlasovací lístky a výsledek předala předsedovi AS FT  

Dr. Staňkovi, aby seznámil všechny přítomné s výsledkem voleb. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a seznámil členy senátu a vedení s výsledkem 

voleb. Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno 11 a platných 

11 hlasovacích lístků. Informoval o počtu hlasů pro jednotlivé členy volební komise: 

 Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně 11 

 Ing. Vojtěch Šenkeřík (UVI) – člen 11  

 Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen 11  

 Ing. Matouš Huťťa (Ph.D. student – UIP) – člen 11    

 Ing. Jan Mašlík (Ph.D. student – CPM) – člen 10 

USNESENÍ AS FT Č. 04/07/2015 

AS FT schválil volební komisi pro volbu kandidáta na jmenování děkanem FT ve složení: 

 Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně  

 Ing. Vojtěch Šenkeřík (UVI) – člen  

 Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen   

 Ing. Matouš Huťťa (Ph.D. student – UIP) – člen     

 Ing. Jan Mašlík (Ph.D. student – CPM) – člen 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a požádal členy senátu o připomínky 

k „Organizačním pokynům pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování 

děkanem FT“. 

NÁVRH USNESENÍ č. 05/07/2015 

AS FT schválil „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta  

na jmenování děkanem Fakulty technologické“ a podle čl. 1 odst. 3 Volebního řádu  

pro volbu kandidáta na jmenování děkanem vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování 

děkanem Fakulty technologické. Volba se uskuteční na řádném zasedání AS FT dne 

25. 5. 2015. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 
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USNESENÍ AS FT č. 05/07/2015 

AS FT schválil „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování 

děkanem Fakulty technologické“ a podle čl. 1 odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta 

na jmenování děkanem vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty 

technologické. Volba se uskuteční na řádném zasedání AS FT dne 25. 5. 2015. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že po zasedání senátu budou organizační pokyny, 

volební komise a návrh na kandidáta vyvěšen na úřední desce fakulty a  

na webových stránkách fakulty. 

ad 5) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické  

za rok 2014“. (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o představení materiálu, který byl projednán 

na Legislativní komisi AS FT. 

Děkan informoval o zapracovaných připomínkách, které byly v rámci zasedání LK AS FT 

projednány. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a předal slovo předsedovi LK AS FT  

Dr. Rouchalovi. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o projednání výroční zprávy na zasedání LK 

AS FT dne 3. 4. 2015 a o zapracovaných připomínkách, závěr zasedání LK AS FT je 

doporučení materiálu k hlasování na řádném zasedání AS FT. Požádal o zapracování 

drobných připomínek formálního charakteru, které budou předány Ing. Totkové. 

NÁVRH USNESENÍ č. 06/07/2015 

AS FT schválil „Výroční zprávu o činnosti Fakulty technologické za rok 2014“. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 
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USNESENÍ AS FT č. 06/07/2015 

AS FT schválil „Výroční zprávu o činnosti Fakulty technologické za rok 2014“. 

ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího 

řízení pro akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské 

studijní programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie 

potravin a Procesní inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma 

studia prezenční a kombinovaná“. (prod. Ponížil)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Ponížila, o představení předloženého 

materiálu. 

Prod. Ponížil stručně představil předložený materiál. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

 Ing. Navrátil se dotázal na SO Polymerní materiály a technologie, specializace 

Komunikace v mezinárodní technické praxi. 

- Prod. Ponížil vysvětlil, že podobný obor se studuje na FMK, kde se ne všichni 

studenti dostanou a to z důvodu výuky AJ. Je to nabízeno hlavně studentům, 

kteří mají zájem studovat komunikace a překládat technické materiály. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT o svolání legislativní 

komise a předal materiál k projednání. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal navrhl termín zasedání v pondělí dne 20. 4. 2015  

od 11:30 h v zasedací místnosti děkanátu. 

ad 7)  Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího 

řízení pro akademický rok 2015/2016: pro akreditované navazující 

magisterské studijní programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a 

technologie potravin a Procesní inženýrství, uskutečňované v českém 

jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“. (prod. Buňková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Buňkovou o představení materiálu. 

Prod. Buňková sdělila, že se jedná o směrnici děkana, která vychází ze směrnice pro 

1. kolo přijímacího řízení. Změnou oproti 1. kolu přijímacího řízení je rozšířená 

akreditace ve SP CHTM, SO Inženýrství ochrany životního prostředí. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

 Dr. Beníček se dotázal na sloučení SO Inženýrství ochrany životního prostředí a 

Inženýrství polymerů, pokud bude přihlášeno do 10 studentů, nebo to bude  

na rozhodnutí ředitele ústavu, zda SO otevře nebo ne. 

- Prod. Buňková sdělila, že je to na rozhodnutí ředitele ústavu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a předal materiál k projednání  

na LK AS FT. Požádal členy senátu, aby své připomínky ke směrnicím zaslali do pondělí  

20. 4. 2015 do 10:00 h na adresu předsedy LK AS FT Dr. Rouchala. 

ad 8) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 

zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 27. 04. 2015 od 13:00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky. 

NÁVRH USNESENÍ č. 07/07/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 27. 4. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 07/07/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 27. 4. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

 Ing. Hnátková se dotázala na mimořádné stipendium pro studenty starší 26 let 

v souvislosti s povinnou platbou zdravotního pojištění. 

- Děkan sdělil, že mimořádné stipendium se řešilo na poradě kolegia rektora a 

žádost byla předána na prorektora pro tvůrčí činnost. Požádal prod. Humpolíčka 

o vyjádření z porady proděkanů. 
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- Prod. Humpolíček sdělil, že je tento bod v řešení. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se záležitost bude pravděpodobně řešit 

celouniverzitně a požádal prod. Humpolíčka o iniciování u prorektora. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé, 

za účast a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 27. 4. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 13. 4. 2015 
Konec zasedání: 13:45 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


